
 

2025 年 5月份全校行事曆 

日期/事項 內容 

更換夏季校服 

由 5 月開始，幼兒需全面更換夏季校服，夏季校服指藍色間條衫及深藍色短褲 

(男生)／藍色間條直身裙 (女生)，並穿著白色短襪（如天氣稍涼，幼兒可穿

著白色不過膝短襪。 

「頌親恩」親子活動 

5月 6日(星期二) 低班半班、高 2班 

5月 7日(星期三) 低班半班 

5月 8日(星期四) 幼兒班、高 1班 

時間：下午 3:30-下午 4:15 

詳情請參閱相關通告及可與班主任聯絡。 

5月 1日 

(星期四) 
勞動節假期，全校放假一天。 

5月 2日 

(星期五) 
教師發展日，全校幼兒放假一天。 

5月 5日 

(星期一) 
佛誕假期，全校放假一天。 

5月 6日 

至 

5月 20日 

請家長於此日前完成繳交 5月份之茶點費、學費及膳食費。 

5月 6日 

(星期二) 

「Joy 滿愛」家長小組 第三節 

時間：上午 9時 15分至 10時 45分 

請已參加之家長準時出席，詳情請參閱相關通告及可聯絡曾姑娘。 

5月 8日 

(星期四) 

K2 及 K3 渡輪維港遊 

目的：讓小朋友體驗使用八達通乘坐天星小輪及香港摩天輪欣賞維多利亞港

景色和建築物。 

時間：早上 8：40-下午 1：00 

備註： 

1. 乘坐天星小輪價錢為＄2.9 和香港摩天輪價錢為＄10 

2. 請家長為幼兒準備八達通，及確保八達通內有足夠金錢。 

3. 由於路面情況難以預測，旅遊巴回程抵校時間約下午 1:00，因此請上午班

校車之家長自行接送幼兒放學。 

4. 如小朋友害怕乘坐摩天輪/身體狀態欠佳，老師將會陪同幼兒在地面等

待。 

5. 如有任何疑問，請聯絡班主任。 

5月 9日 

(星期五) 

參觀衞生教育展覽及資料中心(K1親子活動) 

時間：上午 9:00-中午 12:00 (請家長和幼兒準時 8:40回校準備) 

詳情請參閱相關通告及可與班主任聯絡。 



5月 10日 

(星期六) 

「生命中建立抗逆力」家長講座及 Messy Play親子樂 

時間：上午 9:30-中午 12:00 

請已參加之家長準時出席，詳情請參閱相關通告及可聯絡曾姑娘。 

5月 15日 

(星期四) 

K2及 K3參觀合一堂學校 

目的：讓小朋友初步認識小學之學習環境，幫助他們及早適應小學的生活。 

回校時間：8:40 

參觀時間：上課時段內進行 

5月 16日 

(星期五) 

五月份生日會 

1. 幼兒可穿著便服回校，需帶書包及餐具，上課時間不變。 

2. 請上述月份的「生日之星」家長運用老師派發之圖工物料，與幼兒創作獨

特的生日帽，讓小朋友帶回校。 

3. 家長可預備健康小食，例如完整水果、奶類飲品或乾果等，避免分享太甜

和加工的零食。學校會協助清洗和切開水果，或會在下午茶點時間分享。 

5月 20日(星期二) 

「Joy 滿愛」家長小組 第四節 

時間：上午 9時 15分至 10時 45分 

請已參加之家長準時出席，詳情請參閱相關通告及可聯絡曾姑娘。 

5月 27日(星期二) 

5月份親子團契：耶穌喜愛小孩 

時間：下午 3:00至 4:15（請已參加之家長和幼兒在下午 2：50到達學校） 

如有查詢，歡迎聯絡王雅文老師 

活動預告 

6月 14日（星期六上午） 第五屆畢業典禮暨低、幼班結業禮 

6月 16日（星期一） 畢業典禮翌日假期，幼兒放假一天 

6月 20日（星期五） 六月份生日會 

7月 1日（星期二） 回歸紀念日假期 

7月 10日（星期四） 七月份生日會 

7月 11日（星期五） 下學期家長日 

7月 11日至 8月 31日 升 K2及 K3幼兒暑假 

9月 1日（星期一） 升 K2及 K3幼兒 2025－2026年度開學日 

以上預告或會因天氣、場地及其他狀況而有所變動，家長可先預留時間陪幼兒

出席活動或安排人手照顧幼兒，詳情可留意學校最新安排。 

 

----------------------------------------------------------------------------------- 

2025年 5 月份行事曆 



致閩光書院幼稚園部： 

1. 本人知悉有關更換夏季校服事宜。 

2. 敝子弟將  會 /  不會 跟隨老師進行渡輪維港遊 

3. 本人知悉如敝子弟參加渡輪維港遊，會為幼兒準備足夠金錢的八達通。 

 

學生姓名：_________________  班別：_______________  家長簽署及日期：_____________



 

 

May 2025 School Calendar 

Date/Item Details 

Switch to Summer 

Uniform 

Starting from May, all children are required to wear the summer uniform: light blue 

striped shirt with dark blue shorts (for boys) / light blue striped dress (for girls), paired 

with white short socks. (If the weather is cooler, children may wear white knee-length 

socks.) 

"Celebrating Parents" 

Parent-Child Activity 

May 6 (Tuesday) Half of K2 classes & all K3-2 classes 

May 7 (Wednesday) Half of K2 classes 

May 8 (Thursday) All K1 and K3-1 classes 

Time: 3:30 PM – 4:15 PM  

For details, please refer to the related notice or contact the class teacher. | 

May 1 (Thursday) Labour Day Holiday – No school for all students. 

May 2 (Friday) Teacher Development Day – No school for all kindergarten students. 

May 5 (Monday) Buddha’s Birthday Holiday – No school for all students. 

May 6–20 
Parents are requested to complete payment for May’s snack fee, tuition fee, and meal 

fee during this period. 

May 6 (Tuesday) 

Joyful Parenting" Parent Group – Session 3 

Parents who have registered, please attend punctually. For details, please refer to the 

related notice or contact Miss Tsang. 

May 8 (Thursday) 

K2 and K3 Victoria Harbour Ferry Tour 

 

Objective: To provide children with the experience of using an Octopus card to 

board the Star Ferry and enjoy the views of Victoria Harbour and its surrounding 

architecture from the Hong Kong Observation Wheel. 

 

Time: 8:40 am – 1:00 pm 

 

Remarks: 

1. The fare for the Star Ferry is $2.9, and the fare for the Hong Kong Observation 

Wheel is $10. 

2. Parents are kindly requested to prepare an Octopus card for their child and 

ensure it has sufficient value. 

3. Due to the unpredictable traffic conditions, the coach is expected to return to 

school at approximately 1:00 pm. Parents of children who normally take the 

morning school bus are asked to pick up their child directly from school.  

4. If a child is afraid of taking the Observation Wheel or is feeling unwell, 

teachers will accompany the child and wait on the ground. 

5. If you have any questions, please contact the class teacher. 



May 9 (Friday) 

Visit to Health Education Exhibition and Resource Centre (K1 Parent-Child 

Activity) 

Time: 9:00 AM – 12:00 PM (Parents and children must return to school by 8:40 AM 

for preparation.) 

 For details, please refer to the related notice or contact the class teacher. 

May 10 (Saturday) 

"Building Resilience in Life" Parent Seminar & Messy Play Fun 

Time: 9:30 AM – 12:00 PM 

Parents who have registered, please attend punctually. For details, please refer to the 

related notice or contact Miss Tsang.  

May 15 (Thursday) 

K2 & K3 Visit to Hop Yat Church School 

Purpose: Provide children with an initial understanding of the primary school learning 

environment to help them adapt early to primary school life. 

 Return to school: 8:40 AM 

 Visit Time: During school hours. 

May 16 (Friday) 

May Birthday Party 

1. Children may wear casual clothes to school but must still bring their school bags 

and utensils. Regular school hours apply.  

2. Parents of children whose birthdays fall in May are invited to use the craft 

materials provided by teachers to create a unique birthday hat with their child and 

bring it to school.  

3. Parents may prepare healthy snacks such as whole fruits, dairy products, or dried 

fruits. Please avoid overly sweet or processed snacks. The school will assist with 

washing and cutting fruits, which may be shared during afternoon snack time. 

May 20 (Tuesday) 

"Joyful Parenting" Parent Group – Session 4< 

Time: 9:15 AM – 10:45 AM 

 Parents who have registered, please attend punctually. For details, please refer to 

the related notice or contact Miss Tsang. 

May 27 (Tuesday) 
May Parent-Child Fellowship: "Jesus Loves the Little Children"  

Time: 3:00 PM – 4:15 PM (Parents and children who have registered are asked to 

arrive at school by 2:50 PM.) For inquiries, please contact Miss Wong Nga Man. 

Upcoming Events 

June 14 (Saturday, morning) 
5th Graduation Ceremony and K1–K2 Closing 

Ceremony 

June 16 (Monday) 
Post-Graduation Ceremony Holiday – No school for 

all students 

June 20 (Friday) June Birthday Party 

July 1 (Tuesday) HKSAR Establishment Day Holiday 

July 10 (Thursday) July Birthday Party 

July 11 (Friday) End-of-Term Parent Day 

July 11 – August 31 Summer Holiday for students advancing to K2 and K3 



September 1 (Monday) Start of 2025–2026 school year for K2 and K3 

Please note that the above schedule is subject to change due to weather, venue 

availability, or other circumstances. Parents are advised to reserve time for 

participation and arrange for child care accordingly. Please stay updated through the 

school’s announcements. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

May 2025 Calendar  

To: Amoy  College(Kindergarten), 

 

1. I □ acknowledge the notice regarding the switch to summer uniform.  

2. My child □ will / □ will NOT participate in the Victoria Harbour Ferry Ride with the class. 

3. I □ acknowledge that if my child participates in the tour, I will ensure the Octopus card has sufficient value. 

 

 

Student Name: _________________ Class: ______________ Parent Signature and Date: ________________



 


